

Calhoun ကောင်တီ ISD တစ်ကမ်းလှမ်း **NEW COVID-19** စာမေးပွဲ
- အပြည့်အစုံ၊ ရွေးချယ်ရန်၊ လွယ်ကူပြီး၊ မထိုးဖောက်ခြင်း၊ အ ဝ တ်အစားကင်းမဲ့ခြင်း၊ အခမဲ့၊
အပြင်ဘက်တွင်ကျွန်ုပ်၏ ကလေးကိုကျွန်ုပ်စစ်ဆေး

နိုင်ပါသလား။
ဟုတ်ကဲ့! မိဘခွင့်ပြုချက်ဖြင့်။
သင့်ကလေးအားကျောင်းသို့မပို့ပါ ရောဂါလက္ခဏာပြလျှင်နှင့်။

စမ်းသပ်မှုများလိုအပ်ပါသလား။
စမ်းသပ်မှုအားလုံးသည်ရွေးချယ်ပိုင်ခွင့်ရှိသည်။
မည်သည့်ကျောင်းသားနှင့် ဝ န်ထမ်းမ မှစာမေးပွဲစစ်ဆေးရန်လိုအပ်ပါ။

စာမေးပွဲဘယ်လိုဖြေရမလဲ?
တားဆီးစစ်ဆေးခြင်းအတွက်ရက်ချိန်းယူရန် Calhoun ကောင်တီ ISD ကျန်းမာရေးဝန်ဆောင်မှုများကို
361-551-2629 သို့ခေါ်ဆိုပါ။
တနင်္လာနေ့ - သောကြာနေ့၊ နံနက် ၉ ဝး ၃၀ မှညနေ ၁ ဝး ၃၀ အထိစစ်ဆေးနိုင်သည်။
ရက်ချိန်းများသည် Nueces လမ်းရှိ Travis အလယ်တန်းကျောင်းသူနာပြုရုံး၏အပြင်ဘက်တွင်ရှိသည်။
ကျေးဇူးပြု၍ သင့်ကလေးကိုကျောင်းမှသူတို့ချိန်းဆိုသည့်အချိန်အထိစောင့်ပါ။

မည်သည့်ပုံစံကိုစစ်ဆေးရန်လိုအပ်သနည်း။
မိဘများအနေဖြင့်မိမိတို့၏ခွင့်ပြုချက်တင်ရန်လိုအပ်သည် နှင့်မေးခွန်းလွှာကိုတွင်အွန်လိုင်း ဤလင့်ခ်။
ပုဂ္ဂိုလ်ရေး QR ကုဒ်ကိုတာဝန်ပေးလိမ့်မည် ရက်ချိန်းတွင်ယူဆောင်လာ / ဖတ်ရန်။

မည်သူကအခမဲ့၊ ထိန်းချုပ်ထားသောစာမေးပွဲများအတွက်အရည်အချင်းပြည့်မီသနည်း။
ကျောင်းဝင်း၌အတန်းတက်နေသော Calhoun ကောင်တီ ISD ကျောင်းသားများသည်အရည်အချင်းပြည့်မီသည်။
ပြည်နယ်စည်းမျဉ်းများအရ CCISD E-Learning
အကယ်ဒမီတွင်အချိန်ပြည့်စာရင်းသွင်းထားသည့်ကျောင်းသားများသည်စစ်ဆေးမှုများကိုခံယူရန်အရည်အချင်းမပြ
ည့်မီပါ။
ကျောင်းသားများ၏မိသားစု ဝ င်များသည်အရည်အချင်းမပြည့်မီပါ။
ကျောင်းတွင် COVID-19 ပြန့်ပွားမှုကိုကာကွယ်ရန်ရည်ရွယ်ချက်ဖြင့် CCISD, TDEM နှင့် TEA တို့အကြား
ပူးပေါင်း၍ စမ်းသပ်မှုများကိုစစ်ဆေးသည်။

အဘယ်ကြောင့် Calhoun ကောင်တီ ISD သည်စမ်းသပ်မှုများကိုကမ်းလှမ်းနေသနည်း။
စာမေးပွဲများသည်ကျောင်းသား၏အပြုသဘောဆောင်ခြင်း (သို့)
အပျက်သဘောဟုတ်မဟုတ်သိလိုသောမိသားစုများအတွက်အဆင်ပြေလွယ်ကူသောအခမဲ့ဖြေရှင်းနည်းတစ်ခုဖြစ်သ
ည်။ အခမဲ့စမ်းသပ်ခြင်းသည် COVID-19
ပြန့်ပွားမှုကိုကာကွယ်ရန်နှင့်ကျောင်းများတွင်ကျောင်းဝင်းတွင်းညွှန်ကြားမှုအတွက်လုံခြုံမှုရှိစေရန်ကူညီရန်အကာ
အကွယ်များစွာမှတစ်ခုဖြစ်သည်။

ဘယ်လိုစမ်းသပ်မှုမျိုးကိုပေးသလဲ။

ပရိုဂရမ်သည် BinaxNOW စစ်ဆေးမှုကိုအသုံးပြုသည်။
စမ်းသပ်မှုများသည် PPE ဂီယာရှိလေ့ကျင့်ထားသောသူနာပြုတစ် ဦး
ကစီမံခန့်ခွဲထားသောစစ်ဆေးမှုသည်ထိုးဖောက် ဝ င်ရောက်မှုမရှိသောခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် ၁
လက်မနှာခေါင်းထိုးဆေးဖြစ်သည်။
SARS-CoV-2 ဗိုင်းရပ်စ်မှပရိုတင်း antigens များရှိနေခြင်းကိုစစ်ဆေးသောစစ်ဆေးမှုများသည် antigen
စစ်ဆေးမှုကိုလျင်မြန်စွာပြုလုပ်သည်။
ထုတ်လုပ်သူကဏ္ဍစစ်ဆေးမှုကို ၉၇ - ၉၈% တိကျမှုနှင့်အကဲဖြတ်သည်။

ရလဒ်များကိုဘယ်လိုရကြသလဲ
နောက်ဆက်တွဲစာသားနှင့်အီးမေးလ်ကိုမိဘများလက်ခံရရှိလိမ့်မည်။
ရလဒ်များကိုသင့်လျော်သော CCISD ဝ န်ထမ်းများနှင့်အများပြည်သူကိုယ်စားလှယ်များနှင့်မျှဝေမည်ဖြစ်သည်။
လူနာ၏ကိုယ်ပိုင်လက္ခဏာသည်လျှို့ဝှက်ဖြစ်ပြီးလိုအပ်သည့်အတိုင်းမျှဝေသည်။